
Steinset Økteren Hytteforening 
 

Møtereferat  
 
Emne: Styremøte  Referanse:   

Møtedato: 2020-05-05 Leder:  Øystein Sørbø  

Klokkeslett: 1900-2100 Referent:  Torgrim Redalen  

Sted: Drammen Travbane  Utgivelsesdato:   

Deltakere: Øystein Sørbø (leder)  
Kaia Gunby Berger (kasserer) 
Torgrim Redalen (sekretær) 
Jan-Aksel Svea (leder 
løypekomite) 
Bjørn Sveiven (leder veikomité) 
Hans R. Bakken (Varamedlem, 
Webbansvarlig)  

Distribusjon:  Alle deltakere. 
Forfall: Bjørn Sveiven 

 
 

Sak Beskrivelse Ansvarlig 
Innkalling Godkjent.  Sekr. 

1 Referat fra forrige møte. Protokoller fra generalforsamlingen sendes 
rundt for signering. 
 

Alle 

2 Hvordan håndterer vi brøyting neste sesong? Innledning ved Øystein. 
-Underskudd sist sesong ca. 6000.- 
-Drøftet å øke prisene for neste sesong, eventuelt å spesifisere mere 
nøye når det skal brøytes. Ha en kommunikasjon med Robin før 
neste sesong starter. Hytteeiere som har spørsmål om brøyting bør 
gjøre en henvendelse via veikokomiteens leder. Søndagsbrøyting bør 
begynne noe før på dagen. Strategien bør være å brøyte godt nok. 
Forslag til økning: Grunnavgift, til 2000.-, inn til hyttene, til 1000.-, 
Steinsetlie til 1000.- Styret vil arbeide for at det ikke brøytes 
unødvendig. Veikomiteen tar et møte med Robin før neste sesong. 
 

Bjørn. 

3 Gapahuk og kanonaust, alt er klart for bygging men er vi klar? 
Hva med design og dimensjoner? 
Kanonaust: Kan Knut lage et forslag til fundament og reisverk, 
dimensjoner og mengde. Bruke såleblokk (eventuelt med sement 
med jern). Tak, slettkant med shingel. Budsjettoverslag oversendes 
Knut. Klar 1. juni. 
Gapahuk: Bunnsville, impregnert. Såleblokk, gulvet, søyler er tatt 
fram. 
Hans Roar forespør XL-Bygg Eggedal. 
Torgrim sjekker XL-Bygg Uvdal. 
Byggekomiteen legger opp til dugnad. 
Styret setter i gang byggingen så snart Håkon er ferdig med 
grunnarbeidet. 
 

Knut, Alle 



4 Referat fra felles ledermøte med Borgemarka hytteforening, 
oppfølgingssaker.  
Felles løyper, Jan Aksel tar initaitiv til møte om merking. 
Felles tur, Borgemarka tar et initiativ, se an smittefaren. 
Vi tar initiativ til felles møte i Borgemarka hytteforening. 
 

Alle 

5 Nettsiden er nede. Status, skal se på dette. 
 Hans Roar, (TI) 

6 Økonomisk status: 
Beholdning  23909 + Gapahuk og naust (30000+70000-10000) 
Trollstien har 5600.-. Krav sendes ut.  
Brøytekonto: -6000.- tatt av beholdning. 

Kaia 

7 Eventuelt: 
-Lage navn på rundløyper. 
-Veiskilt, hyttenummer? Kjøpe husnr. selv. 
-Mottatt refusjon fra Nore og Uvdal kommune for klopping: 5620.- 
 

Alle 

 
Neste møte: På fjellet 13. juni. Neste styremøte 7. september på Travbanen.- 
 

 

 
 

  

Øystein Sørbø 
Leder 

Kaia Gunby Berger 
Kasserer 

Torgrim Redalen 
Sekretær 

 

 
 

  

 
 

Jan Aksel Svea 
Leder løypekomite 

Hans Roar Bakken 
Varamedlem, Webbansv. 

 


